

POLISI PRIVASI

Kumpulan Syarikat Etika (selanjutnya disebut sebagai "Etika", "Syarikat", "kami", "kami" atau "kami" dalam Polisi Privasi ini), menghargai privasi semua pelawat / pelanggan kami ke laman Laman dalam talian kami. Kami memandang serius keperluan untuk menghormati dan melindungi privasi anda dan keselamatan setiap maklumat yang mungkin anda kongsi dengan kami dan hanya akan digunakan dengan cara yang anda telah persetujuan secara khusus. Polisi privasi ini ("Polisi") menjelaskan pengumpulan data, penggunaan, dan praktik pengungkapan Etika, sehubungan dengan Lamanlaman , www.gooddaysebarkebaikan.com (Laman "Laman").

Polisi ini terpakai untuk maklumat yang dikumpulkan hanya secara langsung melalui atau dari Laman. Ia tidak terpakai untuk maklumat peribadi yang dikumpulkan dari sumber dan komunikasi luar talian, seperti maklumat yang mungkin anda kirimkan kepada kami melalui pos atau berikan kepada kami melalui panggilan telefon. Polisi ini juga tidak terpakai kepada sumber dari talian pihak ketiga yang boleh dihubungkan oleh Laman Etika, kerana Etika tidak mengawal kandungan atau amalan permereka.

Pengumpulan Maklumat Peribadi anda

Etika mengumpulkan data yang dapat dikenal pasti secara peribadi, seperti alamat e-mel, nama, alamat atau nombor telefon anda, apabila ia diserahkan kepada kami di laman web kami secara sukarela. Etika juga mengumpulkan maklumat demografi "anonymous" , yang tidak unik bagi anda, seperti kod ZIP, umur, jantina, pilihan, minat dan kegemaran anda.

Terdapat juga maklumat mengenai perkakasan dan perisian komputer anda yang dikumpulkan secara automatik oleh Etika. Maklumat ini boleh merangkumi: alamat IP anda, jenis penyemak imbas, nama domain, masa akses dan alamat laman web yang merujuk. Maklumat ini digunakan oleh Etika untuk pengoperasian perkhidmatan, untuk menjaga kualiti perkhidmatan, dan untuk memberikan statistik umum mengenai penggunaan Laman.

Perlu diingat bahawa jika anda mendedahkan maklumat peribadi atau data sensitif secara langsung melalui papan pesanan umum Etika, maklumat ini mungkin dikumpulkan dan digunakan oleh orang lain. Catatan: Etika tidak membaca komunikasi dalam talian peribadi anda.

Etika mendorong anda untuk menyemak pernyataan privasi Laman yang anda pilih untuk dihubungkan dari Etika supaya anda dapat memahami bagaimana laman web tersebut mengumpulkan, menggunakan dan berkongsi maklumat anda. Etika tidak bertanggungjawab untuk pernyataan privasi atau kandungan lain di laman web di luar laman web. Kami tidak mengumpulkan data / maklumat sensitif kewangan atau lain-lain dari pengguna kami. Etika tidak akan mengumpulkan maklumat peribadi mengenai anda melalui Laman ini melainkan anda memberikannya secara sukarela kepada kami. Sekiranya anda tidak mahu maklumat peribadi anda dikumpulkan, sila jangan kirimkannya. Walau bagaimanapun, kami hanya menawarkan beberapa perkhidmatan kepada pelawat berdaftar kepada laman .

Persetujuan Anda

Sekiranya anda memilih untuk memberikan maklumat peribadi kepada Etika, anda akan menyetujui pengumpulan tersebut, dan anda membenarkan kami menggunakan dan mendedahkan maklumat peribadi anda seperti yang dijelaskan pada masa pengumpulan dan seperti yang digariskan dalam Polisi Peribadi ini.

Penggunaan Maklumat Peribadi anda

Etika mengumpulkan dan menggunakan maklumat peribadi anda untuk mengendalikan Laman Web dan menyampaikan perkhidmatan yang anda minta. Etika juga menggunakan maklumat peribadi anda untuk memberitahu anda mengenai produk atau perkhidmatan lain yang tersedia dari Etika dan

sekutunya. Etika juga dapat menghubungi anda melalui tinjauan untuk melakukan penyelidikan mengenai pendapat anda mengenai perkhidmatan semasa atau mengenai potensi perkhidmatan baru yang mungkin ditawarkan.

Semasa anda mendaftar dengan Etika, kami menggunakan Maklumat Peribadi anda untuk membuat pengalaman Web yang disesuaikan untuk anda dan untuk meningkatkan perkhidmatan kami. Kami mungkin menggunakan Maklumat Peribadi untuk:

- (i) Tingkatkan kandungan dan susun atur Etika.
- (ii) Analisis tingkah laku pengguna secara statistik.
- (iii) mengembangkan produk, pemasaran, dan promosi secara dalaman di Etika.

Etika tidak menjual, menyewa atau menyewakan senarai pelawat / pelanggannya kepada pihak ketiga. Etika boleh, dari semasa ke semasa, menghubungi anda bagi pihak rakan perniagaan luaran mengenai tawaran tertentu yang mungkin menarik bagi anda. Dalam keadaan tersebut, maklumat peribadi anda yang unik (e-mel, nama, alamat, nombor telefon) tidak akan dipindahkan kepada pihak ketiga. Di samping itu, Etika dapat berkongsi data dengan rakan kongsi yang dipercayai untuk membantu kami melakukan analisis statistik, menghantar e-mel atau surat pos kepada anda, memberikan sokongan pelanggan, atau mengatur pengiriman. Semua pihak ketiga tersebut dilarang menggunakan maklumat peribadi anda kecuali untuk memberikan perkhidmatan ini kepada Etika dan mereka diminta untuk menjaga kerahsiaan maklumat anda.

Etika tidak menggunakan atau mendedahkan maklumat peribadi sensitif, seperti bangsa, agama, atau gabungan politik, tanpa persetujuan anda yang jelas.

Etika menjejaki Laman Web dan halaman yang dilawati oleh pengunjung / pelanggan kami di Etika, untuk menentukan perkhidmatan Etika apa yang paling popular. Data ini digunakan untuk menyampaikan kandungan dan iklan yang disesuaikan dalam Etika kepada pengunjung / pelanggan yang tingkah lakunya menunjukkan bahawa mereka berminat pada bidang subjek tertentu.

Selanjutnya, semua maklumat peribadi yang diisytiharkan secara sukarela yang disiarkan oleh seseorang di bahagian awam di Laman, seperti ruang sembang atau papan buletin dinyatakan dengan risiko pengguna dan Syarikat tidak akan bertanggungjawab atau bertanggungjawab atas penyalahgunaan peribadi yang dinyatakan secara sukarela maklumat.

Laman akan mendedahkan maklumat peribadi anda, tanpa notis, hanya jika diminta untuk melakukannya oleh undang-undang atau dengan itikad baik bahawa tindakan tersebut perlu untuk: (a) mematuhi perintah undang-undang atau mematuhi proses undang-undang yang perlu di patuhi oleh Etika atau di Laman Etika ; (b) melindungi dan mempertahankan hak atau harta Etika; dan, (c) bertindak dalam keadaan yang perlu untuk melindungi keselamatan peribadi pengguna Etika, atau orang awam.

Kanak-kanak

Kami tidak sengaja mengumpulkan maklumat peribadi dari kanak-kanak di bawah usia 18 tahun. Sekiranya anda berumur di bawah 18 tahun, kami menasihatkan agar anda bercakap dengan ibu bapa atau penjaga anda SEBELUM memberikan maklumat peribadi anda ke Laman Web Etika. Sekiranya anda tidak pasti anda memahami sesuatu di bahagian ini, anda harus meminta penjelasan / pertolongan daripada ibu bapa atau penjaga anda.

Kami mengesyorkan agar ibu bapa / penjaga sentiasa memeriksa dan memantau penggunaan e-mel anak-anak mereka dan aktiviti on-line mereka.

Pastikan anak anda tidak memberikan kami maklumat peribadi secara dalam talian tanpa meminta kebenaran anda.

Anda boleh, pada bila-bila masa, memeriksa maklumat peribadi anak anda dan mengubahnya atau dihapuskan secara dalam talian. Sebagai alternatif, anda juga boleh menghubungi kami untuk

menghapus salah satu maklumat anak anda dengan mengirimkan borang permintaan penghapusan melalui e-mel / surat pos / faks ke alamat yang diberikan dalam butiran hubungan yang dinyatakan di bahagian 'hubungi kami'.

Bagaimana Kami Melindungi Maklumat Peribadi

Kami mengekalkan perlindungan pentadbiran, teknikal dan fizikal untuk melindungi daripada pendedahan, penggunaan, perubahan atau pemusnahan maklumat peribadi tanpa izin yang anda berikan di Laman ini. Kami menggunakan teknologi lapisan soket selamat (SSL) untuk membantu menjaga keselamatan maklumat peribadi yang anda berikan di Laman ini.

Perubahan Polisi Peribadi

Polisi Privasi kami mungkin berubah dari semasa ke semasa dan semua kemas kini akan disiarkan di halaman ini. Etika mendorong anda untuk secara berkala mengkaji semula Polisi Privasi ini untuk dimaklumkan mengenai bagaimana Etika melindungi maklumat anda.

Hubungi Kami

Syarikat mengalu-alukan komen anda mengenai Polisi Privasi ini. Sekiranya anda mempunyai pertanyaan mengenai Polisi Privasi ini atau mempunyai cadangan, sila hubungi kami melalui Garis Panduan Pelanggan kami.

Harap maklum bahawa Etika tidak meminta Maklumat Peribadi dengan menghantar e-mel. Kami hanya mengumpulkan maklumat tersebut di Laman. Sekiranya anda menerima e-mel yang bermaksud berasal dari kami yang meminta Maklumat Peribadi, sila jangan membalasnya.